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Interpelacja

W imieniu mieszkaric6w Wlodawka zwracam sig z pytaniem, czy

planowana jest inwestycja drogowa na ul. Korabnickiej tak jak to mieli obiecane

mieszkaricy tej ulicyl poniewai istnieje problem zalewania tej ulicy ze wzglgdu na

r62nic9 poziom6w migdzy ulicami: Torurisk4 a Korabnick4.


